



လူထုအားကောင်းလာစေရန်စွမ်းအားမြှင့်စီမံကိန်း
နှစ်ပတ်လည် အစီအစဉ် ကြေငြာချက်
အဆိုပြုလွှာများခေါ်ယူခြင်း

EOI#1: မြန်ဆန်စွာတုံ့ပြန်ပေးသော ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးနှင့်
အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ဝန်ဆောင်မှုများ (RHELS)

ရည်ညွှန်းနံပါတ်=ACE-APS-EOI-001

ထုတ်ပြန်သည့် ရက်စွဲ= ဩဂုတ် ၇, ၂၀၁၈

မေးခွန်းများ မေးမြန်းခြင်း= မေးခွန်းများကို နှစ်ပတ်လည် အစီအစဉ် ကြေငြာချက် ကာလအတွင်း ပေးပို့နိုင်ပါသည်။

မေးခွန်းများ ပြန်လည်ဖြေကြားခြင်း= မေးခွန်းများအားလုံးကို လက်ခံရရှိပြီး နှစ်ပတ်အတွင်း ဖြေကြားသွားပါမည်။

ပိတ်သိမ်းရက်: ဩဂုတ် ၆, ၂၀၁၉

မေးခွန်းများနှင့် လျှောက်လွှာများကို ACE@pactworld.org သို့ ပေးပို့ရမည်။ အီးမေး၏ အကြောင်းအရာ(Subject)တွင် "EOI#1:RHELS - ပေးပို့သည့် အဖွဲ့အစည်းအမည်" ဟု ထည့်သွင်း ဖော်ပြပေးရပါမည်။

မှတ်ချက်။ အလားအလာရှိနိုင်သောလျှောက်ထားသူများ၏ အမေးနှင့် အဖြေများ ပုံမှန်တင်ပြပေးသည့်ကဏ္ဍကို ဤ [Link](#) တွင်သွားရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။



၁။ Pact ၏ နောက်ခံရာဝင်

Pact သည် အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းများ၊ ကွန်ရက်များနှင့် ကြားခံအဖွဲ့အစည်းများကို စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ပေးနေသော ဦးဆောင် အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ Pact ၏ သန္နိဋ္ဌာန်မှာ ခိုင်မာသည့် ရပ်ရွာလူထုများကို ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းတွင် တည်ဆောက်ပေးပြီး ဂုဏ်သိက္ခာရှိသော နေထိုင်မှု၊ ကျန်းမာသော မိသားစုများ ပျိုးထောင်မှုနှင့် ဒီမိုကရေစီဘဝတွင် ပါဝင်နိုင်မှုတို့အတွက် လူထုကို ပံ့ပိုးပေးနိုင်ရန် ဖြစ်သည်။ လူမှုအခြေပြုအဖွဲ့အစည်းများ၊ ပူးပေါင်းအဖွဲ့များနှင့် ကွန်ရက်များတို့ကို အဖွဲ့အစည်းနှင့် နည်းပညာစွမ်းရည်များ အားကောင်းစေခြင်းအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ အစိုးရ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် နိုင်ငံသားများတို့၏ အားကောင်းသောချိတ်ဆက်မှုများကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော လူမှုရေး၊ စီးပွားရေးနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာတရားမျှတမှုတို့ဖြင့်လည်းကောင်း၊ Pact၏သန္နိဋ္ဌာန်ကို အောင်မြင်စွာ အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိပါသည်။

၂။ ရည်ရွယ်ချက် ဖော်ပြမှု

USAID ပံ့ပိုးမှု နံပါတ် AID-482-A-17-00001တွင် ဖော်ပြထားသည့် လုပ်ပိုင်ခွင့်ပေးအပ်မှုနှင့်အညီ Pactသည် မြန်မာနိုင်ငံအရှေ့တောင်ပိုင်း ဒေသတွင်း လူထုအားကောင်းလာစေရန်စွမ်းအားမြှင့်စီမံကိန်း(ACE)ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရာတွင် ငွေကြေးပံ့ပိုးနိုင်ရန်အတွက် နှစ်ပတ်လည် အစီအစဉ် ကြေငြာချက်(APS)ကို ဝမ်းမြောက်စွာ ကြေငြာအပ်ပါသည်။ ဤ နှစ်ပတ်လည် အစီအစဉ် ကြေငြာချက်(APS)၏ ပထမဆုံး အဆိုပြုလွှာခေါ်ယူခြင်းသည် မြန်မာ/ပမာနိုင်ငံ အရှေ့တောင်ပိုင်းရှိ ပေးလံခေါင်ဖျားဒေသများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုလက်လှမ်းမမီသောဒေသများရှိ လူထုအတွက် အရည်အသွေးကောင်းမွန်ပြီး လိုအပ်ချက်အတိုင်း ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးသည့် ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ဝန်ဆောင်မှုများ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုကို အများသိစေရန် ထုတ်ပြန်ကြေငြာခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ဤကြေငြာချက်(APS) သည် စိတ်ဝင်စားသော၊ အရည်အချင်း ပြည့်မီသော၊ အကျုံးဝင်သော အဖွဲ့အစည်းများအားလုံးကို ငွေကြေး ပံ့ပိုးမှုပေးနိုင်ရန် အတွက် လျှောက်လွှာတင်သွင်းခွင့်ကို အများသိစေရန်ကြေငြာချက်ထုတ်ပြန်ခြင်း ဖြစ်သည်။ ဤ ကြေငြာချက်(APS)၏ ရည်ရွယ်ချက်တွင် “အဖွဲ့အစည်းများ” ဆိုသည်မှာ အစိုးရမဟုတ်သည့် အဖွဲ့အစည်းများ(NGOs)၊ အရပ်ဖက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းများ(CSOs)၊ လူထုအခြေပြုအဖွဲ့အစည်းများ(CBOs) (သို့)ယုံကြည်မှု အခြေပြုအဖွဲ့အစည်းများ(FBOs) တို့ဖြစ်သည်ဟု သတ်မှတ်သည်။

Pactသည် ဤ နှစ်ပတ်လည် အစီအစဉ် ကြေငြာချက် APS အတွင်း နောက်ထပ်အဆိုပြုလွှာများ ထပ်မံခေါ်ယူသွားရန်လည်း ရှိပါသည်။

၃။ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု အခွင့်အလမ်း ရှင်းလင်းဖော်ပြချက်

၃.၁ အစီအစဉ် နောက်ခံရာဖေင်

မြန်မာနိုင်ငံအရှေ့တောင်ပိုင်း လူထုအားကောင်းလာစေရန်စွမ်းအားမြှင့်စီမံကိန်း(ACE)ကို အမေရိကန်နိုင်ငံ နိုင်ငံတကာဖွံ့ဖြိုးရေး အေဂျင်စီ(USAID)/Burma မှ ထောက်ပံ့ပေးထားပြီး ရပ်ရွာလူထုများနှင့် အတူတကွလုပ်ဆောင်၍ ထိခိုက်လွယ်သည့် အခြေအနေများတွင် နေထိုင်နေရသော လူထု၏ လိုအပ်ချက်များကို ပြည့်စုံစေရန်၊ ပူးပေါင်းဆုံးဖြတ်ချက်ချရာတွင် ပိုမိုပါဝင်လာကြစေရန်၊ တုံ့ပြန်မှုလျင်မြန်ပြီး တာဝန်ခံမှုရှိသော ဒေသဆိုင်ရာအုပ်ချုပ်မှုစနစ်များ အားကောင်းလာစေရန်တို့အတွက် ၎င်းတို့၏ ပိုင်ဆိုင်မှု၊ စွမ်းရည်နှင့် လုပ်ဆောင်ချက်များကို တိုးတက်စေရန် လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ACE သည် USAID မှ ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးသည့် ငါးနှစ်စီမံချက်တစ်ခုဖြစ်ပြီး Pact နှင့် Community Partners International၊ Mercy Corps နှင့် Save the Children တို့ ပူးပေါင်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ စီမံချက်တွင် ပြည်တွင်းနှင့် ဒေသဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်သူများနှင့် လူထုဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း ဦးဆောင်ဦးရွက်နေသူများဖြင့် တွဲဖက်ကာ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

၃.၂ ပထဝီဆိုင်ရာ နေရာဒေသ

လျှောက်ထားသူများသည် မြန်မာနိုင်ငံ အရှေ့တောင်ပိုင်းတွင်ရှိသော မည်သည့် မြို့နယ်တွင်မဆို လုပ်ကိုင်ရန် အဆိုပြုနိုင်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ အရှေ့တောင်ပိုင်းဆိုသည်မှာ- ကယား/ကရင်နီ ပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်တောင်ပိုင်း၊ တနင်္သာရီမြောက်ပိုင်းဒေသ၊ ပဲခူးအရှေ့ပိုင်းဒေသတို့ကို ဆိုလိုပါသည်။ ၎င်းဒေသများအတွင်းရှိ ဝေးလံခေါင်ဖျားဒေသများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုလက်လှမ်းမမီသောဒေသများရှိ လူထုအတွက် ဝန်ဆောင်မှုပေးရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ACEအနေဖြင့် ဖော်ပြပါမြို့နယ်ရှစ်ခုတွင် ချိတ်ဆက်လုပ်ဆောင်သွားနိုင်ရန် မျှော်မှန်းထားပါသည်။ ၁။ သံတောင်ကြီး၊ ၂။ ကြာအင်းဆိပ်ကြီး၊ ၃။ လှိုင်းဘွဲ့၊ ၄။ သံဖြူဇရပ်၊ ၅။ ဖယ်ခုံ၊ ၆။ ဖားဆောင်း၊ ၇။ ဒီမောဆို၊ ၈။ ဖရူဆို တို့ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် လျှောက်ထားသူများအနေဖြင့် ယခုဖော်ပြပါမြို့နယ်များတွင်သာ စီမံကိန်းဆောင်ရွက်ရမည်ဟု မဆိုလိုပါ။

၃.၃ အစီအစဉ် ရှင်းလင်းဖော်ပြချက်

ACEသည် ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ဝန်ဆောင်မှုများတွင် မြန်ဆန်စွာ တုံ့ပြန်မှုပေးနိုင်သော စီမံချက်များကို ရှာဖွေနေပါသည်။ လျှောက်ထားသူများသည် နည်းပညာ နယ်ပယ်တစ်ခု သို့ နှစ်ခု သို့ သုံးခုကိုလည်း ပူးပေါင်း၍ အဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရန် အားပေးပါသည်။

နယ်ပယ် ၁ - ကျန်းမာရေး

မြန်မာနိုင်ငံအရှေ့တောင်ပိုင်းမှ လူအများသည် အခြေခံကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုများကို လက်လှမ်းမမီနိုင်ခြင်း (သို့) ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုကို ပိုမိုဆိုးရွားစေသော ကုန်ကျစရိတ်များခြင်းတို့ဖြင့် ရင်ဆိုင်တွေ့ကြုံရပါသည်။ အမျိုးသားကျန်းမာရေးစီမံကိန်းသစ်(NHP) နှင့် မရှိမဖြစ်ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများအတွက်

လိုအပ်သောစုဖွဲ့မှု(EPHS)တို့သည် လွှမ်းမိုးနိုင်မှုနှင့် အရည်အသွေးပြည့်မီသည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို တောင်းဆိုနိုင်စေရန် ရပ်ရွာလူထုကို စွမ်းအားမြှင့်တင်နိုင်မည့် အခွင့်အရေးနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှု ပေးအပ်သည့် စနစ်ကို လွှမ်းမိုးနိုင်မှုတို့ကို သတိပြုမိစေခဲ့ပါသည်။ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာဦးစားပေး လိုအပ်ချက်များကို ရေရှည်တည်တံ့သည့် ဖြေရှင်းမှုနည်းလမ်းများကို ဖော်ထုတ်နိုင်စေပြီး အများပိုင်နှင့် ပုဂ္ဂလိကဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်သူများတွင် ဆက်ဆံရေးကို တည်ဆောက်ပေးသော ကျန်းမာရေးဦးစားပေးမှုများကို ဖော်ဆောင်ပေးနိုင်မည့် ဒေသတွင်း မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ဆိုင်ရာမိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများကို Pact မှ ရှာဖွေနေပါသည်။

နယ်ပယ် ၂ - ပညာရေး

အရည်အသွေးပြည့်ဝသော ပညာရေးလက်လှမ်းမီမှု၊ ထိုလက်လှမ်းမီမှုတွင် လိုအပ်သောအရင်းအမြစ်များရရှိမှု တို့နှင့် သက်ဆိုင်၍ မြန်မာနိုင်ငံအရှေ့တောင်ပိုင်းရှိ လူထုများ၊ ပညာရေးဝန်ဆောင်မှုပေးနေသူများတွင် အခြေခံကျသော အခက်အခဲများကို ဆက်လက်ရင်ဆိုင် ကြုံတွေ့နေရပါသည်။ ACE သည် ရပ်ရွာလူထုချိတ်ဆက်ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ဒေသတွင်းခေါင်းဆောင်မှုပါဝင်သော လွှမ်းမိုးသောချဉ်းကပ်မှု၊ ပညာရေးလက်လှမ်းမီမှု၊ ရပ်ရွာလူထုနှင့် စာသင်ကျောင်းများကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ ကျောင်းတွင်းနှင့် ကျောင်းပြင်ပ စာတတ်မြောက်မှု တိုးတက်လာစေခြင်း အစီအစဉ်များနှင့် ပညာပေးသူများ ဦးဆောင်မှုစွမ်းရည်တိုးတက်လာစေခြင်းတို့အတွက် အရည်အသွေးပြည့်ဝသော ပညာရေးဝန်ဆောင်မှုများကို ပေးအပ်ရန်အတွက် ဒေသတွင်းရှိ မိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများကို ရှာဖွေလျက်ရှိသည်။ အောင်မြင်သောအဆိုပြုလွှာများသည် ဝန်ဆောင်မှုလက်လှမ်းမီသောရပ်ရွာလူထုများသို့ ပညာရေးလက်လှမ်းမီမှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများတွင် ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ပညာရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ရှင်းလင်းစွာဖော်ပြနိုင်ရမည်။

နယ်ပယ် ၃ - အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှု

ပြည့်စုံပြီး အမျိုးစုံသော ရေရှည်တည်တံ့သည့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှုဆိုင်ရာ ရွေးချယ်စရာများရှိသော ရပ်ရွာလူထုသည် အချိန်ကြာလာသည်နှင့်အမျှ ငွေကြေးနှင့် ရုပ်ဝတ္ထုအရင်းအနှီးများ ပိုမိုတိုးပွားလာနိုင်ပြီး ၎င်းတို့၏ ဦးစားပေး လိုအပ်ချက်များနှင့် အားနည်းချက်များကို ဖြေရှင်းလာနိုင်ကြပါသည်။ တစ်ချိန်တည်းတွင်ဆင်းရဲနွမ်းပါးသည့် အိမ်ထောင်စုများနှင့် တစ်ဦးချင်းတို့ကို ထောက်ပံ့နိုင်သည့် ရပ်ရွာလူထုများသည် စုပေါင်း၍ ကြံ့ကြံ့ခံနိုင်ခြင်းနှင့် ရပ်ရွာလူထုတစ်ခုလုံးမှ ပူးပေါင်းပါဝင်ခြင်းတို့က ဖွံ့ဖြိုးမှုတို့ ဖြစ်ပေါ်လာစေရန် ဖြည့်ဆည်းပေးသည်။ ထောက်ပံ့ပေးမည့် လုပ်ဆောင်ချက်များသည် ရပ်ရွာလူထုများတွင် ပါဝင်သူများအတွက် ရေရှည်တည်တံ့သည့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှုများ တိုးတက်လာစေမည်ဖြစ်ပြီး အထူးသဖြင့် များပြားသည့် ဈေးနှုန်း အတက်အကျများကဲ့သို့ စီးပွားရေး ရိုက်ခတ်မှုများနှင့် ရေကြီးရေလျှံမှုကဲ့သို့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များမှ ကာကွယ်နိုင်မှုကို တိုးမြှင့်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ရပ်ရွာလူထု၏ စွမ်းရည်တိုးတက်စေသည့် လုပ်ဆောင်ချက်များသည် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှု အသစ်များ သင်ယူခြင်းနှင့် ၎င်းတို့ကို အောင်မြင်စွာ ပြန်လည်အသုံးချရန် ရှာဖွေမှုများကို ထောက်ပံ့ရန်လည်း ပါဝင်ပါသည်။

၃.၄။ ရည်ရွယ်ထားသည့် ရလဒ်များ

ACE သည် မြန်မာနိုင်ငံ အရှေ့တောင်ဘက်ရှိ ဝေးလံခေါင်ဖျားဒေသများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုလက်လှမ်းမမီသောဒေသများရှိ ရပ်ရွာလူထုများကို ထောက်ပံ့သည့် စီမံချက်များကို ငွေကြေးပံ့ပိုးပေးရန် ရှာဖွေနေပါသည်။

၃.၅ ထောက်ပံ့မှုရရှိနိုင်ရန် အရည်အချင်း ပြည့်မီမှု

ဤ ယှဉ်ပြိုင်မှုသည် အကျိုးအမြတ်မယူသော၊ အကျိုးအမြတ်အတွက် မရည်ရွယ်သော/ ရည်ရွယ်သော အဖွဲ့အစည်းများအပါအဝင် မြန်မာ (သို့) ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားသည့် အစိုးရမဟုတ်သော အဖွဲ့အစည်းအားလုံးအတွက် ဖွင့်လှစ်ထားပါသည်။ ငွေကြေးထောက်ပံ့ရန်အတွက် အနည်းဆုံး အကျိုးဝင်ရန်မှာ လျှောက်ထားသူများသည် မှန်ကန်၍ပြည့်စုံသော သတင်းအချက်အလက်များ တင်ပြနိုင်ရမည်ဖြစ်ပြီး အောက်ပါအချက်အလက်များကို လိုက်နာရမည်။ အဖွဲ့အစည်းများသည်:

- ၎င်းတို့၏ နိုင်ငံ သို့မဟုတ် လုပ်ဆောင်မည့်နိုင်ငံ (မြန်မာ) တွင် လုပ်ငန်းများလုပ်ဆောင်ရန် လုပ်ပိုင်ခွင့်အာဏာ ရှိရမည်။
(မှတ်ချက်။ မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရထံမှ အသင်းအဖွဲ့မှတ်ပုံတင်ရရှိထားခြင်းသည် အရည်အချင်းပြည့်မီရန်အတွက် ကနဦးလိုအပ်ချက်တစ်ခု မဟုတ်ပါ။)
- ပံ့ပိုးမှု လက်ခံရယူရန် DUNS နံပါတ် (အမေရိကန်အစိုးရနှင့် ဝယ်ယူမှုဆိုင်ရာဆက်နွယ်သည့် လုပ်ဆောင်ချက်များအားလုံးအတွက် လိုအပ်သော ဂဏန်း ကိုးလုံးပါဝင်သည့် ကိုယ်ပိုင်အမှတ်အသားနံပါတ်) တစ်ခု ရယူပါ။ DUNS နံပါတ်ကို လျှောက်ထားချိန်တွင် မလိုအပ်သော်လည်း ပံ့ပိုးမှုလက်ခံရယူချိန်တွင် လိုအပ်ပါသည်။ DUNS နံပါတ်တစ်ခုကို အွန်လိုင်းမှ အခမဲ့ ရယူနိုင်ပြီး Pact မှ ၎င်းလုပ်ငန်းစဉ်များအတွက် ကူညီနိုင်ပါသည်။
- အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခြင်းများအတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် အချိန်ကာလအတွက် ပြီးစီးနိုင်ရမည်။
- အကြောင်းအရာ/နည်းပညာနယ်ပယ်အတွင်း တစ်နှစ်အောက် မလျော့သော လုပ်ကိုင်မှု အတွေ့အကြုံ ရှိရမည်။
- အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှု လျင်မြန်စွာ စတင်နိုင်ရန် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် ဒေသတွင် လက်ရှိ လုပ်ဆောင်မှု သော်လည်းကောင်း ယခင်က အတွေ့အကြုံသော်လည်းကောင်း ရှိရမည်ဖြစ်သည်။

၃.၆ ငွေကြေးထောက်ပံ့ခြင်း

Pact မှ ဤ ပံ့ပိုးမှုများကို ကုန်ကျစားရိတ် ပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်း၊ ပုံသေ ပမာဏဖြင့် ပံ့ပိုးခြင်း (သို့) ကုန်ပစ္စည်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးအပ်ခြင်းတို့အဖြစ် ပေးအပ်ရန်ရှိပါသည်။ ထောက်ပံ့မှုပုံစံသည်အတည်ပြုပြီးသော စီမံကိန်း ရှင်းလင်းဖော်ပြချက်နှင့် ပူးတွဲလုပ်ဆောင်မည့်သူ၏ ပံ့ပိုးမှုမပေးခင် Pact မှပြုလုပ်သည့် အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုရလဒ် တို့ပေါ်မူတည်ပြီး ကွဲပြားနိုင်ပါသည်။ ရံပုံငွေ ရရှိနိုင်မှုပေါ် မူတည်၍ Pact မှ စုစုပေါင်း ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅,၀၀၀,၀၀၀ (ငါးသန်း)အထိ ပေးအပ်ရန် ရည်ရွယ်ထားပါသည်။ Pact မှ နှစ်နှစ်တာ ကာလအတွက် ပံ့ပိုးငွေ တစ်ဖွဲ့လျှင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၅၀,၀၀၀ (ငါးသောင်း) - ၅၀၀,၀၀၀ (ငါးသိန်း)အကြား

ပေးအပ်ရန် ရည်ရွယ်ထားပါသည်။ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများကို အောင်မြင်သော လျှောက်ထားသူများနှင့်သာ ပြုလုပ်သွားပါမည်။ Pact အနေဖြင့် လျှောက်ထားလွှာများကို ပံ့ပိုးမှု တစ်ခုခုပေးအပ်ခြင်း (သို့) လုံးဝမပေးအပ်ခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်ခွင့် ရှိပါသည်။

၃.၇ ကုန်ကျစားရိတ် မျှဝေခြင်း

အကယ်၍ ပြည့်စုံသော လျှောက်ထားမှုကို လျှောက်ထားရန်အတွက် ရွေးချယ်ခံရလျှင် ဤအစီအစဉ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် လျှောက်ထားသူမှ ၎င်းတို့ကိုယ်တိုင်၊ ကိုယ်တိုင်သီးသန့် (သို့) ဒေသတွင်း အရင်းအမြစ်များကို ထည့်သွင်း မျှဝေလုပ်ဆောင်ရန် အထူးတွန်းအားပေး တိုက်တွန်းပါသည်။ ၎င်းထည့်သွင်း မျှဝေလုပ်ဆောင်မှုများသည် ငွေကြေး သို့မဟုတ် ကုန်ပစ္စည်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများဖြစ်နိုင်ပြီး လျှောက်ထားသူ၏ ထည့်ဝင်မှု၊ ဒေသဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများအချင်းချင်း၊ အစီအစဉ်တွင် ဝန်ဆောင်မှုရရှိနေသူများ နှင့် အခြား အလှူရှင်များ (သို့သော် အမေရိကန် အစိုးရ၏ ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု အရင်းအမြစ်များ မပါဝင်ပါ) တို့ပါဝင်နိုင်ပါသည်။ ဤထည့်ဝင်မှုပုံစံအား ကုန်ကျစားရိတ်မျှဝေခြင်းဟု ခေါ်ဆိုနိုင်ပါသည်။ ပံ့ပိုးပေးမှုပေါ်တွင် ထည့်ဝင်မှုများပါ ရှိလာပါက ကုန်ကျစားရိတ်မျှဝေခြင်းကို 2 CFR 200.306 တွင် ဖော်ပြထားသော စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများအတိုင်း စီမံခန့်ခွဲသွားပါမည်။

၄။ လျှောက်ထားခြင်းနှင့် ပံ့ပိုးမှု လုပ်ငန်းစဉ်များ

၄.၁။ ဆက်သွယ်ရန်

APS (သို့) ACE စီမံချက်အတွက် အထွေထွေစုံစမ်းမေးမြန်းမှုများပြုလုပ်ရန် ACE@pactworld.org သို့ ပေးပို့နိုင်ပြီး myanmargrant@pactworld.org သို့ "cc"ပေးပို့ရပါမည်။

အီးမေးလ်၏ အကြောင်းအရာကဏ္ဍတွင် "မေးခွန်းများ - RHELs - ပေးပို့သည် အဖွဲ့အစည်း၏အမည်" ဟု ဖော်ပြသင့်ပါသည်။

၄.၂ မေးခွန်းများ ပေးပို့ရန် နည်းလမ်း

မေးခွန်းများကို ACE@pactworld.org သို့ email ပေးပို့ပြီး myanmargrant@pactworld.org သို့ "cc"ပေးပို့ရပါမည်။ မေးခွန်းများကို APS ဝိတ်သိမ်းရက်မတိုင်မီ မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို ပေးပို့နိုင်ပါသည်။ အီးမေးလ်၏ အကြောင်းအရာကဏ္ဍတွင် "မေးခွန်းများ - RHELs - ပေးပို့သည့် အဖွဲ့အစည်း၏ အမည်" ဟု ဖော်ပြသင့်ပါသည်။

၄.၃ လျှောက်ထားမှု လုပ်ငန်းစဉ်များ

ဤ APS အောက်မှ အရင်းအမြစ်များ ရရှိနိုင်မှု ပမာဏသည် လက်ခံရရှိသော ကနဦးအဆိုပြုလွှာများနှင့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှု ရရှိနိုင်မှုအပေါ် မူတည်ပါသည်။ Pact မှ လျှောက်လွှာများကို အလှည့်ကျစနစ်ဖြင့် သုံးသပ်သွားမည်ဖြစ်၍ လျှောက်ထားသူများသည် အဆိုပြုလွှာ(EOIs)များကို ၆ ဩဂုတ် ၂၀၁၉ အထိ နောက်ဆုံးထား၍ မည်သည့်အချိန်မဆို ပေးပို့နိုင်ပါသည်။

အဆင့် ၁ - အဆိုပြုလွှာ(EOIs)

စိတ်ဝင်စားသည့် အဖွဲ့အစည်းများသည် ရှေးဦး အဆိုပြုလွှာ(EOI) ကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့်ပေးပို့လျှင် Calibri စာလုံးအရွယ်အစား ၁၁ ဖြင့်စာမျက်နှာ ၆ မျက်နှာအထိဖြစ်စေ မြန်မာဘာသာနှင့်ဖြစ်လျှင် ဇော်ဂျီ စာလုံးအရွယ်အစား ၁၁ ဖြင့် စာမျက်နှာ ၉ မျက်နှာအထိ ပထမဦးဆုံးပေးပို့ရပါမည်။ ၎င်းသည် လျှောက်ထားမှု ပထမဆုံး အဆင့်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပြုလွှာပုံစံကို ဤ APS တွင် ပူးတွဲဖော်ပြထားပါသည်။စိတ်ဝင်စားမှုရှိသော အဖွဲ့အစည်းများသည် အဆိုပြုလွှာပုံစံကို [<http://www.themimu.info/calls-for-proposals>] တွင် ရယူနိုင်ပါသည်။ ရရှိလာသော အဆိုပြုလွှာများကို အလှည့်ကျစနစ်ဖြင့် ၇ ဩဂုတ် ၂၀၁၈ မှ ၆ ဩဂုတ် ၂၀၁၉ အတွင်း သုံးသပ်သွားပါမည်။

အဆိုပြုလွှာများကို အထက်ပါ ကာလအတွင်း မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို ACE@pactworld.org သို့ပေးပို့နိုင်ပြီး myanmargrant@pactworld.org သို့ "cc" ပေးပို့ရပါမည်။ အီးမေးလ်၏ အကြောင်းအရာကဏ္ဍတွင် "EOI#1: RHEL5 - ပေးပို့သည့်အဖွဲ့အစည်းအမည်" ဟုဖော်ပြပါ။ အဆိုပြုလွှာများကို Microsoft Word သို့မဟုတ် PDF ပုံစံများဖြင့် ပေးပို့ရမည်။

အောက်ပါ ACE စီမံချက်ရုံးများသို့ လျှောက်လွှာပုံစံများဖြင့်လည်း ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ရုံးအမည်	လိပ်စာ	လိပ်မှရန်
ဘားအံရုံး	မြို့ပြလမ်း၊ (၁) ရပ်ကွက်၊ ဘားအံမြို့နယ်။	ဦးမင်းမင်း 09-977255340
မော်လမြိုင်	အမှတ် (၅၃)၊ မဂ္ဂလမ်း၊ မရမ်းကုန်းရပ်ကွက်၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်။	ဒေါ်မိကေသီထွန်း 09-977255341
လွိုင်ကော်ရုံး	အမှတ် (၉၇)၊ ဗေဒါလမ်း၊ မင်္ဂလာရပ်ကွက်၊ လွိုင်ကော်မြို့နယ်။	ဒေါ်နေခြည်ဝင်း 09-428007348
ရန်ကုန်ရုံး	အမှတ် (၆၀၈)၊ ပန့်ဟောကပ်စ်၊ ဗိုလ်ဆွန်ပက် ကွန်ဒိုမီနီယမ်၊ ဗိုလ်ဆွန်ပက်လမ်းနှင့် ကုန်သည်လမ်းထောင့်၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။	မေဇင်ဇွေး 09-977255107

အဆိုပြုလွှာကို ကနဦးသုံးသပ်ချက်မှ ဆက်လက်စဉ်းစားရန် သင့်လျော်ပါက ရွေးချယ်ခံရသည့် အဖွဲ့အစည်းများ တစ်ဖွဲ့ချင်း (သို့) အကျိုးတူမိတ်ဖက် အဖွဲ့အစည်းများ အနေဖြင့် "ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်၍ အစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်း" အဆင့်အတွက် (အောက်ပါ အဆင့် ၂တွင် ရှင်းလင်းဖော်ပြထားပါသည်) ဖိတ်ခေါ်နိုင်ပါသည်။

အဆင့် ၂ - ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်၍ အစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်းအဆင့် (Participatory Planning)

Pact မှ ကောင်းမွန်သင့်လျော်သည်ဟု ယူဆသည့် အဆိုပြုလွှာများအတွက် လျှောက်ထားသူများသည် ပူးပေါင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်၍ အစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်းအဆင့်သို့ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပါမည်။ ကောင်းမွန်သင့်လျော်သည်ဟု ဆိုသည်မှာ လုပ်ဆောင်ချက်များသည် မဟာဗျူဟာ လိုအပ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီပြီး အောင်မြင်ရန် အလားအလာ

ရှိသည်ဟုယူဆပါသည်။ လျှောက်ထားမှုသည် ရှင်းလင်းအောင်ပြုလုပ်ရန်နှင့် တိုးတက်ကောင်းမွန်အောင်ပြုလုပ်ရန် လိုအပ်ကောင်း လိုအပ်နိုင်ပါသေးသည်။ အကယ်၍ ထိုသို့ပြုလုပ်ရန် လိုအပ်ပါက ၎င်းတို့၏ လျှောက်ထားမှုကို ပြည့်စုံသည်အထိ ရေးဆွဲရန်အတွက် အဖွဲ့အစည်းကို ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်၍ အစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်း အလုပ်ရုံးဆွေးနွေးပွဲသို့ ဖိတ်ခေါ်သွားပါမည်။ ဤအလုပ်ရုံးဆွေးနွေးပွဲ၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ ရလဒ်များ၊ ရည်မှန်းချက်များ၊ စီမံကိန်းအစီအစဉ်ရေးဆွဲခြင်း၊ ဝန်ထမ်းခန့်ထားခြင်းနှင့် ရသုံးမှန်းခြေစာရင်းတို့ကို အတည်ပြုထားသော ပံ့ပိုးမှုအတွက် ရှင်းလင်းပြတ်သားစွာ ဖော်ပြနိုင်ရန်အတွက် လျှောက်ထားသူများနှင့် Pact မှ အတူတကွ လုပ်ဆောင်သွားရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။ ဤအလုပ်ရုံးဆွေးနွေးပွဲအပြီးတွင် လျှောက်ထားသူကို အဆိုပြုလွှာအပြည့်အစုံ ပေးပို့ရန် တောင်းဆိုသွားပါမည်။

အဆင့် ၃ - အဆုံးအဖြတ်အဖွဲ့မှ သုံးသပ်မှု

လျှောက်ထားမှုအားလုံးကို ၎င်းတို့၏ နည်းပညာနယ်ပယ်တွင် ကောင်းမွန်သင့်လျော်မှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အကြောင်းအရာနှင့် စီမံချက် စီမံခန့်ခွဲမှုကျွမ်းကျင်သူများနှင့် ဖွဲ့စည်းထားသော RHELS အဆုံးအဖြတ်အဖွဲ့မှ သုံးသပ်သွားပါမည်။ ကဏ္ဍ ၅တွင် ဖော်ပြထားသော အကဲဖြတ်သုံးသပ်ချက်အပေါ်မူတည်၍ RHELS အဆုံးအဖြတ်အဖွဲ့မှ လျှောက်ထားမှုများကို နောက်တစ်ဆင့်တွင် ပံ့ပိုးမှု ညှိနှိုင်းခြင်းနှင့် အပြီးသတ်ရေးဆွဲခြင်းတို့အတွက် ထောက်ခံပေးသွားပါမည်။ ၎င်းတို့၏ နည်းပညာနယ်ပယ်ကျွမ်းကျင်မှုများအပေါ် အခြေခံ၍ အဆုံးအဖြတ်အဖွဲ့မှ ပြန်လည်ရေးဆွဲရန်နှင့် ပေါင်းစပ်ထည့်သွင်းမှုများ ပြုလုပ်ရန်အတွက် အဆိုပြုစီမံချက်များနှင့် ဖြစ်နိုင်ချေရှိသည့် တွဲဖက်လုပ်ဆောင်သူများနှင့် အရင်းအမြစ်များအတွက် အကြံပြုပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

အဆင့် ၄ - အကြိုဆန်းစစ်လေ့လာခြင်းနှင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခြင်းများ

RHELS ဆုံးဖြတ်ချက်အဖွဲ့မှ အဆိုပြုလွှာတစ်ခုကို ထောက်ပံ့ငွေပေးအပ်ရန် ရွေးချယ်ခဲ့ပါက ၎င်းသည် နောက်ဆုံးအဆင့် ခွင့်ပြုချက်နှင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းခြင်းများကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။ ဤအဆင့်တွင် Pactမှ အဖွဲ့အစည်း၏ အကြိုဆန်းစစ်လေ့လာခြင်း (Risk Assessment) ကို လုပ်ဆောင်မည်ဖြစ်ပြီး ဆန်းစစ်ချက်ပေါ်မူတည်၍ အထူးလိုအပ်နိုင်သောထည့်သွင်းဖော်ပြချက်များ (သို့) စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်တို့ကိုပါ ထည့်သွင်းဆောင်ရွက်ပါမည်။ Pact မှ အစီအစဉ်ရှင်းလင်းဖော်ပြချက်၊ ရသုံးမှန်းခြေငွေစာရင်း၊ ရည်မှန်းချက်များနှင့် စီမံကိန်းအစီအစဉ်တို့တွင် ကျန်ရှိနေသော ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းရန်များကိုလည်း ပံ့ပိုးပေးခြင်းဆိုင်ရာ အလှူရှင်၏ ခွင့်ပြုချက်အတွက် အပြီးသတ်လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။

အဆင့် ၅ - ပံ့ပိုးမှု

Pact သည် အကြိုပံ့ပိုးမှုနှင့် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းမှုအဆင့်များမှ လိုအပ်သော ခွင့်ပြုမှုများ အောင်မြင်စွာ ပြည်စုံလျှင် ထောက်ပံ့ကူညီမှုကို လုပ်ဆောင်သွားပါမည်။

၅. လျှောက်ထားမှုများကို အကဲဖြတ်ခြင်း

၅.၁။ သုံးသပ်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များ

RHELs အဆုံးအဖြတ်အဖွဲ့ကို Pact ဌာနခွဲများ၊ အကျိုးတူမိတ်ဖက်အဖွဲ့အစည်းများနှင့် USAID တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များပါဝင်၍ ဖွဲ့စည်းပါမည်။ သုံးသပ်သူအားလုံးကို မည်သည့် အကျိုးစီးပွားပဋိပက္ခမျှ မရှိစေရန် စစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်သွားပါမည်။ အကဲဖြတ်ခြင်းသည် သတ်မှတ်ထားသော စံချိန်စံနှုန်းများပေါ် မူတည်ပါမည်။ လျှောက်ထားမှု မည်မျှရှိသည်ကို မူတည်၍ သုံးသပ်မှု လုပ်ငန်းစဉ်အား အများဆုံးအနေဖြင့် နှစ်လလျှင်တစ်ကြိမ် (သို့) လိုအပ်ချက်အပေါ်မူတည်၍ ဆောင်ရွက်ပါမည်။ သုံးသပ်ရေးအဖွဲ့သည် အောက်ပါ စံချိန်စံနှုန်း အသေးစိတ်များကို အသုံးပြု၍ လျှောက်ထားမှုများကို အဆင့်သတ်မှတ်ပြီး အစီအစဉ် စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့သို့ ထောက်ခံချက်များ ပေးပို့သွားပါမည်။

၅.၂။ အကဲဖြတ်စံချိန်စံနှုန်းများ

အဆိုပြုလွှာများသည် အောက်ဖော်ပြပါ အကဲဖြတ်စံချိန်စံနှုန်းများအပေါ် မူတည်၍ အဆင့်သတ်မှတ်သွားပါမည်။ အောက်ပါစံချိန်စံနှုန်းတစ်ခုချင်းစီကို အသုံးပြု၍ အကဲဖြတ်သွားပါမည်။

(က) စီမံချက် ပုံစံ၏ ဖြစ်နိုင်စွမ်း

(ခ) ရည်မှန်းထားသော လူထုများအတွက် အရည်အသွေးပြည့်မီသည့် အပြောင်းအလဲ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်မှု အလားအလာ

(ဂ) စီမံချက်၏ ရည်မှန်းချက် ပြည့်မီနိုင်မှု အလားအလာ

(ဃ) စီမံချက်ပုံစံ၏ အလုံးစုံ ပါဝင်နိုင်မှုနှင့် ပဋိပက္ခ သတိပြုမိမှု

(င) ACE စီမံချက်၏ မဟာဗျူဟာ ဦးစားပေးချက်များနှင့် ကိုက်ညီမှု

၅.၃ အကဲဖြတ် မူဘောင်

RHELs အဆုံးအဖြတ်အဖွဲ့သည် လျှောက်ထားမှုအားလုံးကို အောက်ပါ မူဘောင်များနှင့် အညီ အကဲဖြတ်ပါမည်။ အမှတ် အနိမ့်အမြင့်:

၁၀	အကောင်းဆုံး	ပြည့်စုံစွာပါဝင်ခြင်း၊ စုံလင်ခြင်းနှင့် ထူးခြားစွာ ကောင်းမွန်သင့်လျော်မှု၊ အဆိုပြုသည့် စီမံချက်သည် ထိရောက်၍ အကျိုးရှိစွာ စွမ်းဆောင်နိုင်မှုကို သရုပ်ပြနိုင်မှုတို့သည် မျှော်မှန်းသည်ထက် သာလွန်မှု။ ချို့ယွင်းချက်မရှိကြောင်း ပြသနိုင်မှု။
၈	အလွန်ကောင်း	ခြုံငုံ၍ စွမ်းဆောင်နိုင်မှု၊ အနိမ့်ဆုံးလိုအပ်ချက်များ ပြည့်စုံမှု၊ အားလုံးမဟုတ်သော်လည်း အချို့နည်းပညာ နယ်ပယ်များတွင် လိုအပ်သည်ထက် သာလွန်မှုများ။ အားနည်းချက်အချို့ ရှိသော်လည်း လျှောက်ထားသူသည် ၎င်းတို့ကို အချိန်မီ၊ အကျိုးရှိရှိနှင့် သက်သာစွာ ပြီးမြောက်နိုင်ကြောင်း သရုပ်ပြသနိုင်မှု။

၆	လက်ခံနိုင်ဖွယ်/ပျမ်းမျှ	လိုအပ်ချက်များ ပြည့်စုံမှု၊ လျှောက်ထားသူသည် ကြီးမားသော အားနည်းချက် သို့မဟုတ် ချို့ယွင်းချက် အချို့ ရှိ၍ အချို့နယ်ပယ်များတွင် ပြည့်စုံစွာ လုပ်ဆောင်နိုင်စွမ်းကို ပြသနိုင်မှု၊ မည်သို့ပင်ဖြစ်စေ ၎င်း အားနည်းချက် သို့မဟုတ် ချို့ယွင်းချက်များပေါင်းစပ်မှုသည် စီမံခန့်ခွဲနိုင်သော စွမ်းဆောင်ရည် စွန့်စားရမှုကို ပြသမှု။
၄	အနားသတ်မျဉ်းပေါ်တွင်	အခြေခံလိုအပ်ချက်များကို အနိမ့်ဆုံးပြည့်စုံမှု သို့မဟုတ် လိုအပ်ချက်များကို အကန့်အသတ်ဖြင့် နားလည်မှု၊ အဆိုပြုစီမံချက်ကို အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် ကျေနပ်နှစ်သိမ့်ဖွယ်မရှိသော စွမ်းဆောင်မှုကို ဦးတည်နေနိုင်မှု။ စွမ်းဆောင်နိုင်မှုကို ထိခိုက်နိုင်သော ချို့ယွင်းချက်များနှင့် အားနည်းချက်များ ပါဝင်နေမှု။
၂	အားနည်း	ချို့ယွင်းချက် များပြား၊ အဓိကအချက်အလက်များ ဖော်ပြမှု မပါဝင်၊ လိုအပ်သော အလုပ်များ လုပ်ဆောင်ရန် နားလည်မှု မရှိ၊ သို့မဟုတ် လိုအပ်ချက်များ ဖြည့်စည်းရန် သင့်လျော်သော ချဉ်းကပ်မှု မရှိ၊ စွန့်စားရသော စွမ်းဆောင်မှု မြင့်မား။
၀	ကိုက်ညီမှု မရှိ	ပါဝင်သော စံနှုန်းများကို ဖော်ပြခြင်း မရှိ၊ လိုအပ်သော အလုပ်များ လုပ်ဆောင်ရန် နားလည်မှု မရှိ၊ တောင်းခံမှု၏ လိုအပ်ချက်များ မပါဝင်။

၆။ စည်းကမ်းနှင့် သတ်မှတ်ချက်များ

၆.၁။ စံပြု ပြဌာန်းချက်များ

ဤပေးအပ်ထောက်ပံ့မှုအတွက် အမေရိကန်နိုင်ငံမှ မဟုတ်သော အစိုးရမဟုတ်သည့် အဖွဲ့အစည်းများအတွက် စံပြု ပြဌာန်းချက်များနှင့် သက်ဆိုင်ပါသည်။ လျှောက်ထားသူများသည် ပြဌာန်းချက်များကို <https://www.usaid.gov/sites/default/files/documents/1868/303mab.pdf> တွင် တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။ တောင်းခံလျှင် ဤပြဌာန်းချက်များ၏ ပုံနှိပ်မှုကို ပေးအပ်နိုင်ပါသည်။

၆.၂။ အသုံးပြုခြင်းနှင့် ဖော်ပြခြင်းအတွက် ခွင့်ပြုချက်

ဤ APS သို့ လျှောက်ထားသည့်အတွက် လျှောက်ထားသူ၏ စာရွက်စာတမ်းများသည် သုံးသပ်သူများ၏ ရွေးချယ်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ဖော်ထုတ်ပြသရန် သဘောတူသည်။ သတိပြု၍ မှတ်သားစေလိုသည်မှာ သုံးသပ်သူများသည် လျှောက်ထားသူများ၏ စာရွက်စာတမ်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ထုတ်ဖော်ပြသခြင်းမပြုရန် သဘောတူညီချက် ချုပ်ဆိုထားပါသည်။

၆.၃။ သတိပြုရန်အချက်များ

- Pact သည် ဤတောင်းခံမှုကို ဖျက်သိမ်းနိုင်ပြီး မည်သည့် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုမျှ မပြုလုပ်ခွင့် ရှိသည်။
- Pact သည် လက်ခံရရှိသော လျှောက်ထားမှု တစ်ခုခု သို့မဟုတ် အားလုံးကို ငြင်းပယ်နိုင်သည်။
- ဤတောင်းခံမှုကို ထုတ်ပြန်ခြင်းသည် Pact မှ ပံ့ပိုးပေးမည်ဟု ကတိကဝတ်ပြုသည်ဟု မဆိုနိုင်ပါ။
- မည်သည့် လျှောက်ထားမှုများကိုမဆို တောင်းခံမှုဆိုင်ရာ ညွှန်ကြားမှုများအတိုင်း လျှောက်ထားသူမှ လိုက်နာရန်ပျက်ကွက်မှုပေါ်မူတည်၍ အရည်အသွေးမပြည့်မီကြောင်း Pact မှ ဆုံးဖြတ်ခွင့်ရှိသည်။
- လျှောက်ထားသူများ၏ တောင်းခံလွှာအပေါ် ဆောင်ရွက်မှုအတွက် Pact မှ ပြန်လည်ထောက်ပံ့ပေးမည် မဟုတ်ပါ။
- Pact သည် လျှောက်ထားမှု၏ ကနဦး အကဲဖြတ်မှုပေါ်မူတည်၍ ဆက်လက် ဆွေးနွေးခြင်းများ မပြုလုပ်ဘဲ ပံ့ပိုးမှုကို ထုတ်ပေးရန် အခွင့်ရှိသည်။
- Pact သည် တောင်းခံမှု၏ လုပ်ဆောင်ချက်များပေါ်တွင် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း (သို့) တစ်ခုထက်ပို၍ ပံ့ပိုးမှုများကို ပြုလုပ်နိုင်သည်။
- Pact သည် ယှဉ်ပြိုင်မှုကို ပိုမိုမြှင့်တင်ရန်အတွက် ဆုံးဖြတ်ချက်များချမှတ်ရာတွင် သေးငယ်၍ ပြင်ဆင်နိုင်သော ချို့ယွင်းချက်များပါရှိသည့် အဆိုပြုများကို သက်ညှာပေးခွင့်ရှိသည်။
- Pact သည် ဆက်သွယ်ရမည့်ပုဂ္ဂိုလ်၊ လိပ်စာတို့ကို အတည်ပြုရန် လျှောက်ထားသူများကို ဆက်သွယ်နိုင်သည်။
- Pact လျှောက်ထားသူကို အသိမပေးဘဲ ယခင် လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည်စာရင်းများအရ စာရင်းပြုစုထားသူများကို ဆက်သွယ်နိုင်သည်။ Pact သည် လျှောက်ထားသူမပါဝင်သော ယခင် လုပ်ဆောင်မှု သတင်းအချက်အလက် အရင်းအမြစ်များကိုလည်း ဆက်သွယ်ပိုင်ခွင့်ရှိသည်။
- လျှောက်လွှာပေးပို့ခြင်းအားဖြင့် လျှောက်ထားသူသည် စည်းကမ်းနှင့် သတ်မှတ်ချက်များကို နားလည်ကြောင်း အတည်ပြုသည်။
- သတိပြုရန်။ ။ အချို့ ကုန်ပစ္စည်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများသည် USAID ၏ ထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ဝယ်ယူမှု မပြုလုပ်နိုင်ခြင်း သို့မဟုတ် တားမြစ်ထားခြင်း နှင့် အထူး၊ ကြိုတင်ခွင့်ပြုချက် လိုအပ်ကောင်း လိုအပ်နိုင်ပါသည်။ အထူးခွင့်ပြုချက်သည် USAID သို့ တရားဝင်အသေးစိတ် ပေးပို့သည်မှ ၆ လအထိ ကြာမြင့်နိုင်ပါသည်။ လျှောက်ထားသူသည် ပေးအပ်မှု အချိန်ဇယားကို စီမံရေးဆွဲရာတွင် ကန့်သတ်ပစ္စည်းများ တောင်းခံမှုကို ခွင့်ပြုမှု ရရှိရန် လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို စဉ်းစားသင့်ပါသည်။

ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများ၏ ရှင်းလင်းဖော်ပြချက်	အကျိုးဝင်မှု
1. ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်း နှင့်/သို့မဟုတ် ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်းနှင့် ဆက်စပ်သည့် ကိရိယာနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ၊ ဤတွင် ပါဝင်သည်မှာ မိသားစုစီမံကိန်း နည်းလမ်းတစ်ခုအနေဖြင့် ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်းကို မြှင့်တင်သည့် ၊ စည်းရုံးသည့်၊ သို့မဟုတ် ဆန့်ကျင်သည့် သတင်းအချက်အလက်၊ ပညာရေး၊ သင်တန်း သို့မဟုတ် ဆက်သွယ်ရေး အစီအစဉ်များတို့ဖြစ်သည်။	အကျိုးမဝင်ပါ

ကုန်ပစ္စည်းများ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများ၏ ရှင်းလင်းဖော်ပြချက်	အကျိုးဝင်မှု
2. မိသားစု စီမံကိန်း နည်းလမ်းတစ်ခုအနေဖြင့် အတင်းအဓမ္မ သားကြောဖြတ်ခြင်း သို့မဟုတ် အကျပ်ကိုင်၍ မည်သည့် တစ်စုံတစ်ဦးကိုမဆို သားကြောဖြတ်ခြင်း	အကျိုးမဝင်ပါ
3. မိသားစုစီမံကိန်းအတွက် ဇီဝဆေးဝါး သုတေသန	အကျိုးမဝင်ပါ
4. ပြည့်တန်ဆာ သို့မဟုတ် လိင်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ခြင်းအတွက် အားပေးမြှင့်တင်ခြင်း သို့မဟုတ် ဥပဒေပြုရန် ထောက်ခံအားပေးခြင်း သို့မဟုတ် လက်တွေ့ပြုလုပ်ခြင်း	အကျိုးမဝင်ပါ
5. မိသားစု စီမံကိန်း ဝန်ဆောင်မှု သို့မဟုတ် သတင်းအချက်အလက်	သတ်မှတ်ချက်အတိုင်း သာ အကျိုးဝင်၊ အထူးခွင့်ပြုချက် လိုအပ်
6. ဆေးဝါး	ကန့်သတ်၊ အထူးခွင့်ပြုချက်လိုအပ်
7. ဆောက်လုပ်ရေး (အဆောက်အအုံများ၊ လမ်းများ၊ ရေတွင်းများ စသည်)	ကန့်သတ်၊ အထူးခွင့်ပြုချက်လိုအပ်
8. စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းသုံး ပစ္စည်းများ (ဟင်းချက်ဆီ၊ ဆန်၊ အစေ့များ အစရှိသဖြင့်)	ကန့်သတ်၊ အထူးခွင့်ပြုချက်လိုအပ်
9. ကလေးသူငယ်များ ပါဝင်သည့် လုပ်ဆောင်ချက်များ၊ အဖွဲ့အစည်းသည် ကလေးသူငယ် ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှု မူဝါဒ ချမှတ်ထားရမည်။	သတ်မှတ်ချက်အတိုင်း သာ အကျိုးဝင်

*ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်းသည် မိခင်၏ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးအတွက် သားဆက်ခြားခြင်းရည်ရွယ်ချက်အတွက် မိသားစု စီမံကိန်း နည်းလမ်းတစ်ခုအဖြစ် ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်းနှင့် သန္ဓေသား မူမမှန်ခြင်းအတွက် ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်းတို့ကို သတ်မှတ်သော်လည်း မပါဝင်သည်တို့မှာ သန္ဓေသားမွေးဖွားပါက မိခင်၏ အသက်ကို စိုးရိမ်ရ၍ ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်း သို့မဟုတ် အဓမ္မကျင့်ခံရ၍ သို့မဟုတ် မိသားစုဝင် ဆွေမျိုးနီးစပ်ချင်း ဆက်ဆံမှုကြောင့် ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်း